
SBI-overleg 1 maart 2021

Vanwege thuiswerken via WEBEX: uitwisseling van wederwaardigheden en bezigheden.
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Organisatie

=
IDS is er een interim structuur met een extra afdeling: laboratory response covid met

AFIN start 1 maart als

DimeBij EPI is voor afdeling SIS, EEA BREA is

valuatie/monitoring covid-19.

gy eS voor het Clb: Zie bijlage.

P

+ Welkom san on IEEE EXE I [EEE
DR/MT/CvT

e MT vandaag: rondje actualiteiten, voorbespreking DR, over reorganisatie
BDR

« DR morgen: discussie notitie over Pandemic and Disaster Preparedness Center, invulling

functie discussie over de rol van de CvT.

VWS

Beleidsoverleg PG: o.a. update plan van aanpak zoonosen, RVS advies over vaccinatie

landschap komt in maart, gedachtewisseling over structureel vaccinatieprogramma Covid

19 start, signaal over vertraging niet covid vaccinaties, pandemic preparedness nota voor

BR VWS.

Jaarrapportage Clb-programma verstuurd.

Beleidsoverleg PDC-19: gesproken over verschillende procedures binnen P19, hoe om te

gaan met opdrachten die langer duren dan 2 jaar. EEEkunnen volgende week

uitgebreider terugkoppelen. Morgen is ook directeurenoverleg met PDC-19ai 512e

51.2 BE.

Inhoudelijk rondje

Vorige week is hoger beroep avondklok door de Staat gewonnen en bijgesteld door de

rechter. Teleurstelling bij stichting Viruswaarheid. Intussen was ook de spoedwet
avondklok gepasseerd. Betekent voor bestrijding niet heel veel. Voor J&V betekent het dat

de boetes geldig blijven.
“RWIS ontvangt via de Landsadvocaat veel dagvaardingen van een groot aantal branches.

Vanmiddag spoedoverleg met VWS, bureau Landsadvocaat, BZK en J&V over hoe we dit

kunnen managen met elkaar. Mogelijk kunnen er dagvaardingen samengevoegd worden.

N.a.v. BEE: in weekbericht ECDC stond dat er geen ruimte is voor versoepelingen.

Traject waarin gekeken gaat worden of positie labs in systeem infectieziektebestrijding
versterkt kan worden is versneld, er wordt gekeken of het wetstraject hiervoor sneller kan

starten.
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s In kader van het bredere governance traject geeft donderdagochtend 4 maart

tussen 9-10 uur een presentatie aan collega’s PG over hoe de huidige bestuurlijke

inrichting voor infectieziektebestrijding nu in elkaar zit en welke discussies in 2008 al

gevoerd zijn. Kern is dat alles goed in elkaar zit en dat alleen bij opschaling en zeer

grootschalige activiteiten eea niet goed geregeld is. Dat is ook voor wet veiligheidsregio’s.
. EEN cht kern toe van interne notitie GGD GHOR NL over toekomstige governance

infectieziektebestrijding.

e Afgelopen week 2 dagdelen met ECDC in overleg geweest, dit is de jaarlijkse bijeenkomst
als Tb groep. Zowel met mensen van lab, surveillance en NFPs. Daaromheen ook veel over

Covid gesproken.
e 2% Adviesgroep Tuberculose, deze geeft ongevraagd en gevraagd advies aan stuurgroep

van 4 DPG’en.

. BE binnenkort in stuurgroep van DPG’en uitgenodigd om te vertellen over update
Nationaal Plan Tb.

is aangesteld als GGD GHOR NL en neemt de taken

van [EECE BEE BRE over (0.a. infectieziektebestrijding).
e Ook nieuw iemand die activiteiten met COA gaat doen: 512e

« Vandaag start een stagiaire van de VU bij EPI op Tb, ERE] BES BRED BECRIFEES hegeleidt
haar.

n.a.v. BEPC: vraagt naar het contract tussen GGDen en COA voor tb screening als voorbeeld

voor het contract met COA over Covid vaccinatie.

¢ Druk met de OvV.

e Aan het nadenken over proactieve lessen die we moeten trekken, met name over iT in de

toekomst. Ook afstemming met EEE) gewenst t.a.v. wensen die we hebben in ideale

wereld over relatie met labs.

. vet BEESBEX BDR, aan de slag met reactie op Quickscan van de CvT.

»  Met|EEE) strategisch MT volgende week voorbereiden.

e Het extra project waar ze aan meewerkte is afgerond. Ze werkt voortaan maandagmiddag
vaner EXEC ERE IEEE=

« Vorige week gesprek met o.a. BE. BER er, en

over het verkrijgen van het CoronIT nummer. Overleg heeft meer helderheid gebracht.

Afspraak dat RIVM verzoek aan GGD GHOR NL op papier zet met doelen en grondslagen.
e Ten aanzien van uitfasering HP Zone heerst nog veel onduidelijkheid. Er zijn verschillende

werkgroepen opgericht en worden medewerkers van het RIVM in deze werkgroepen

gevraagd. Er worden allerlei gegevens gevraagd aan het RIVM. Men is gefrustreerd. Er is

noodzaak voor een fatsoenlijke opdrachtverlening vanuit VWS, zodat we vervolgens kijken
hoe we als RIVM daar in samenwerken/aan bijdragen.

* Vorige week 2 sollicitaties voor privacy coérdinator voor IDS, beide afgewezen. Deze week

nieuwe kandidaat.

s+ Voorwerk verricht voor evaluatie nertsen.

e¢ Technische briefings van aan het doornemen, zodat we overzicht hebben wanneer

wat in presentaties is opgenomen.

e Activiteiten van C-ARVE project aan het loggen.



Had a good Q&A session with SEQ Africa network, there were a lot of questions.

EVA-g project; how to make project applicant to Nagoya protocol. Survey to members of

project with questions on how they were performing access-benefit sharing regarding Sars-

CoV-2. Writing a paper about this to illustrate how access-benefit sharing for Covid-19 was

done. Paper includes a proposal for a model, as inspiration.

Vanochtend 2-wekelijkse TC met DL, DK, AT. Dit keer werd gesproken over antilichamen.

Het voorkomen leek erg uiteen te lopen. Afgesproken om daar volgende keer dieper op in

te gaan.

Tussenrapportage van IHR evaluatie; door VWS zijn er vragen gesteld aan het rivv. BES
heeft informatie opgehaald bij [EEE EPI en spreekJJERETY Totaalpakketje gaat langs
CRW en

Afgelopen woensdag bijeenkomst partnerschap pandemic preparedness. Gaf iets meer

duidelijkheid, maar is nog wel breed. We willen graag een rol spelen bij het nader invullen

van het partnerschap.

overleg met [JJEXEZIBE en aantal collega’s van IDS over de HERA incubator. Met hen

bespreken wat impact op IDS is en welke aandachtspunten aan VWS meegegeven moeten

worden.

Vorige week dinsdag gesprek met PG, CZ, PDC-19, Z en RIVM IEE-- EE
over de toekomst van publieke microbiologische diagnostiek, n.a.v. een notitie van het

RIVM hierover. Overleg ging goed. Problematiek werd onderschreven, urgentie werd

gevoeld, window of opportunity. Eerste stap is dat er een werkgroep wordt gevormd die

een beschrijving gaat maken van hoe het nu werkt.

Governance traject (over centrale aansturing GGD bij IZB en rol GGD in preventie) van

VWS is gestart. Eerste ambtelijke werkgroep gehad, donderdag 4 maart eerste

begeleidingscommissie.
Binnenkort bestuurlijk overleg met GGD GHOR NL. Gaat over Covid en belangrijkste

agendapunt is gezamenlijkheid richting evaluaties/formatie/toekomst. Andere

agendapunten kunnen naar [EES
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